

2021 4th International Conference on Mechatronics Systems and Control Engineering -- ICMSC2021

Chengdu, China | March 5-7, 2021

Conference Information

The 4th International Conference on Mechatronics Systems and Control Engineering (ICMSCE 2021). It will take place in Chengdu, China during March 5-7, 2021. The main objective of ICMSC2021 is to present the latest research and results of scientists related to Mechatronics Systems and Control Engineering topics. The field of mechatronics is growing every day and control engineering finds itself in every different engineering application, from rescue robotics to medical applications. This conference is gaining more importance and popularity and we are very pleased that we can have a platform to discuss and educate ourselves even more on these subjects.



Call For Paper

Topics of interest for submission include, but are not limited to:

Communication

Control

Design

Electrical Vehicles

Finite Element Analysis

ImageProcessing

Industrial Robotics Mechatronics

Medical Robotics

Robotics - General

For more topics, please browse the website:

<http://www.icmsce.com/cfp.html>

Publication

Accepted and registered papers will be published into ICMSC2020 Conference Proceedings. The proceedings will be indexed by Ei Compendex and Scopus and submitted to be reviewed by Thomson Reuters Conference Proceedings Citation Index (ISI Web of Science).

Submission

ICMSCE 2021 Paper/Abstract Submission:

- Paper submission link for ICMSC2021 is at: <http://confsys.iconf.org/submission/icmsce2021>
- Full Paper (Presentation and Publication) Accepted full paper will be invited to give the oral presentation at the conference and be published in the conference proceeding.
- Abstract (Presentation only) Accepted abstract will be invited to give the oral presentation or poster presentation at the conference, the presentation will not be published.

Important Date

Submission Deadline: November 15, 2020

Notification Deadline: December 25, 2020

Registration Deadline: January 10, 2021

Conference Date: March 5-7, 2021



✓ ICMSC2019 was successfully held in Nice, France during February 26-28, 2019.

✓ ICMSC2018 was successfully held in Amsterdam, Netherlands during February 21-23, 2018, and all registered papers were published by ACM (ISBN: 978-1-4503-6379-2), and indexed by Ei and Scopus.

✓ ICMSC2017 was successfully held in Abdullah Gül University, Kayseri, Turkey during February 2-4, 2017, and all registered papers were published by ACM (ISBN: 978-1-4503-5207-9), and indexed by Ei and Scopus.



Conference Secretary:

Ms Chris Zhang

E-mail: sub@icmsce.com

Tel: +86-18010579209

(Office Time 9:30 - 18:00, Time zone: GMT+8; Monday to Friday)

Conference Website:

<http://www.icmsce.com/>



2021年第四届机械系统和控制工程国际会议

ICMSCE2021

中国 成都 | 2021年3月5-7日

我们非常荣幸的宣布 2021年第四届机械系统和控制工程国际会议 (ICMSCE2021) 将于 2021年3月5日-7日 在中国成都举行。会议旨在促进机械系统和控制工程等领域的学术交流与合作, 热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。



会议征稿主题

征稿主题包括但不限于以下范围:

- 机械控制
- 设计
- 电动汽车
- 有限元分析
- 图像处理, 工业机器人, 机电一体化
- 医疗机器人技术
- 机器人技术
-

更多征稿主题请参见:

<http://www.icmsce.com/cfp.html>

出版信息

大会接收并注册的全文将被收录到会议论文集中, 并并提交Ei和Scopus检索。

大会接收全文和摘要。全文将出版在会议论文集中, 接收的摘要将会被邀请参会做口头报告, 摘要收录到会议日程, 不出版在会议论文集中。

会议投稿

- 会议官方语言为英语, 只接受英文论文, 投稿者务必用英文撰写论文;
- 文章不能少于4页, 文章超过5页的部分将收取超页费用。

请将投稿文章上传到电子投稿系统:

<http://confsys.iconf.org/submission/icmsce2021>

重要日期

- 投稿截止日期: 2020年11月30日
- 录用通知日期: 2020年12月25日
- 注册截止日期: 2020年1月10日
- 会议召开日期: 2021年3月5-7日



- ✓ ICMSCE2019 于2019年2月26-28日在法国尼斯成功召开!
- ✓ ICMSCE2018于2018年2月21-23日在荷兰阿姆斯特丹成功召开。 ICMSCE2018 论文集由 ACM (ISBN: 978-1-4503-6379-2)出版, 并被Ei和Scopus 检索。
- ✓ ICMSCE2017 于2017年2月2-4日在土耳其Abdullah Gül 大学成功召开。 ICMSCE2018 论文集由 ACM (ISBN: 978-1-4503-5207-9) 出版, 并被Ei和Scopus 检索。

想了解 更多ICMSCE 2021 会议信息, 或您有好的建议或意见, 欢迎联系我们:

联系人: 张老师

会议邮箱: sub@icmsce.com

联系电话 : +86-18010579209

(周一至周五9:30--18:00)



会议官网:

<http://www.icmsce.com/>

